
 

 

                Referat 
Fællesbestyrelsen 

                02.10.24 
                Øhavsskolen 
 
 
 
 

Mødedato:  02.10 2024 
   

Tidspunkt:  Kl. 16.15-18:00 
 

   
   
   

Sted:  Mødelokale ved kontoret, på Bøgebjerg 
   

Deltagere:  Fællesbestyrelsen Øhavsskolen   
 

   
Fraværende:   

   
Afbud:  Eventuelt afbud meddeles til Hanne via Aula 

 

 

 

 

                                                                        
  



 

 

 

Side 1 

 
 

 

  
Mødedeltagere: Bestyrelsen 

Referent: Poul-Arne 

Ordstyrer: Hanne 

Tidtager: Ellen                                                                            

Afbud: Kirsten J., Camilla, Tina 

 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden  

Ansvarlig/Tid Line  

Sagsfremstilling  

Bemærkninger  

Beslutning Dagsorden er godkendt 

 

 

Punkt 2 

 

Orientering 

 

Ansvarlig/tid 

16:30 

A:Ved formanden: 
B. Ved skolelederen:  
C:Ved Afdelingsleder for dagtilbud: 
D:Ved elevrådet 

E:Ved medarbejdere: 

F:Ved andre: 

 

 

Sagsfremstilling 

 

 

Bemærkninger Der er dialogmøde med Opvækst og Læring tirsdag i næste uge, Hanne, Line og 

Knud deltager. 

Der er landsmøde i Skole og Forældre for formand og næstformand d. 22. 

november 

Der blev uddelt materiale fra BUPL, der er blevet delt via Skole og Forældre 

 

Hanne har haft besøg fra Politikken. De intresserer sig for fællesskabende 

læringsmiljøer. De var med i en klasse på Svanen 

 

Der er en pædagog der stopper i børnehuset 

Børnehaven har haft tilsyn fra EVA. 

Der har også været kommunalt tilsyn. Det var tilfredsstillende tilsyn, selvom der 

var opmærksomhedspunkter. 

 

Vi har deltaget i nogle outdoor fyn arrangementer. Det gælder både Uglen og 

Svanen. 

Der er ved at blive lavet en personalehåndbog på Svanen 

 

ScienceCup er blevet afviklet både på Uglen og Svanen 

 

Der er kommet gang i en skolebod på Svanen. Muligheden for kortbetaling er 

ved at blive undersøgt. 

 



 

 

 

Side 2 

Der er forældremøde i børnehaven i morgen. Det glæder de sig til. 

 

Fra lokalrådsmødet 

Det var et godt møde.  

Bestyrelsen påpegede at der skulle en politisk opbakning i form at langsigtet 

økonomisk tilskud. 

 

Der blev drøftet hvad der kunne gøres fra lokalrådet, og hvad man kunne gøre 

fra bestyrelsen. 

Der er rigtig meget i gang på tværs af Bøgebjerg, Uglen og Brahesminde. 

 

 

 

Beslutning  

 

 

 

Punkt 3 

 

 

Status i Børnehuset. 

Orientering  

 

Ansvarlig/Tid 

16:45 

Hanne/Ellen 

Sagsfremstilling 

Bemærkninger Hanne har lavet et bekymringsskriv til tilsynet i FMK. Ang. børnehuset. 

En af årsagerne er at der er en institution, som er presset økonomisk. 

 

Hanne redegjorde for årsagerne til sit bekymringsskriv 

 

 

 

Beslutning  

 

 

 

 

 

 

Punkt 4 

 

Orientering om Budget 2024 

 

 

Ansvarlig/tid 

17:20 

Hanne/Poul-Arne 

Sagsfremstilling 

 

Budgetopfølgning efter den 5/9 2024  

Hvordan påvirker det handleplanen i forhold til at indhente underskud overført fra 

2023 til 2024. 

 

Bemærkninger Hanne gennemgik budgettet med udgangspunkt i elevtallet pr.5/9 24 

 

Samlet set ser det ud til ud fra tallene pr. 5/9 at Øhavsskolen kommer ud af 2024 

med et underskud på 3.1 million 

 

Uglen og Svanen kommer ud med et positivt resultat, og Afd. Bøgebjerg og 

børnehuset kommer ud med et negativt resultat. 

 



 

 

 

Side 3 

 

 

 

 

 

 

Beslutning  

 

 

Punkt 5 Opfølgning på budgetproces og høringssvar fra Fællesbestyrelsen 

Drøftelse 

Ansvarlig/tid 

17:50  

Line 

 

 

Sagsfremstilling  

 

Bemærkninger Mads Holdgaard har inviteret til møde med OLU – dog kun forældrene. 

 

Line har efterspurgt, hvorfor medarbejderne ikke er inviteret med. 

 

 

 

 

Beslutning  

 

 

 

 

 

Punkt 6 

 

17:55 

 

Digitale liv. Gratis oplæg til forældre om børns digitale liv under 

orienteringspunkter 

 

 

 

 

 

 

Ansvarlig/ 

minutter 

Line 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger Line og Knud har fået en mail fra Flimmer. 

Deres fokus er at skabt et sundt brug af digitale medier. 

De har tilbudt et gratis oplæg til skolernes forældre til elever i 0. – 3. klasse 

 

Beslutning Vi takker ja til tilbuddet om et gratis oplæg. 

 

 

 

Punkt 7 Fremtidige punkter 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Status på princip om lektier 
 
Tilsyn i forhold til principper 
 



 

 

 

Side 4 

Bemærkninger  

Beslutning   

 

Punkt EVT. 18:00 

Halloweenfest d. 31 på Bøgebjerg arrangeret af forældrene 

På Uglen er det elevrådet der arrangerer halloweenfest 

 

Der er åbent hus på Bøgebjerg d. 26. november. Vi prøver at få oplægget fra 

flimmer med den dag. 

 

Der skal stå at det er fællesbestyrelsen der inviterer. 

 

Birthe fortæller at lokalrådet gerne vil mødes med fællesbestyrelsen igen efter at 

fællesbestyrelsen har haft møde med OLU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


